
KLUB CHOVATELŮ JEZEVČÍKŮ ČESKÉ REPUBLIKY z.s. 
Sídlo: Lešanská 1176/2a, 141 00 Praha 4 Chodov 

Korespondenční adresa: Bc. Markéta Chodilová, Vavřineč 1, 277 31 Velký Borek 
___________________________________________________________________________ 

 

 
   

 
Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s.,  

konané dne 8.6.2024 od 19:00, Konopiště 
 

 
Přítomni: Dušan Salač, Ing. Radek Halada, Bc. Markéta Chodilová, Kateřina Klocová, Ing. Jan 

Bušta, Eliška Boječková, Jiří Potyš, Tomáš Fančovič, Ing. Pavla Holcman 

Jako host: Tomáš Nechvátal - předseda Kárné komise a MUDr. Petra Mozíková - 
člen kontrolní komise 

 
 

1. Zahájení  
Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR a přivítal všechny přítomné.  
Předseda navrhl a výbor jednomyslně schválil program jednání následovně: 

 
Program: 
 

1. Zahájení         Dušan Salač 
2. Zpráva místopředsedy      Ing. Jan Bušta 
3. Zpráva jednatele       Ing. Radek Halada 
4. Zpráva hlavní poradkyně chovu     Bc. Markéta Chodilová 
5. Zpráva výcvikáře       Jiří Potyš 
6. Zpráva ekonomky        Ing. Pavla Holcman 
7. Zpráva tiskové referentky      Kateřina Klocová 
8. Zpráva matrikářky        Eliška Boječková 
9. Zpráva IT referenta       Tomáš Fančovič 
10. Diskuse 
11. Usnesení 
12. Závěr 

 
 
Zprávy členů výboru a úkoly pro členy výboru KCHJ ČR 
 
Předseda KCHJ ČR – Dušan Salač 

 Informoval o zprávě Kontrolní komise, kterou obdržel od MVDr. Jana Kučery – 
bývalého předsedy Kontrolní komise. Zpráva je za II. pololetí 2023 do 14.04.2024. 

 Informoval o aktuálním stavu k zápisu nového výboru do spolkového rejstříku 
 Informoval o komunikaci s paní Barochovou o dodání raznice na bola s klubovým 

odznakem 
 Informoval za zajištění poháru na MSBL od paní Ing. Michaely Přibáňové Ph.D 
 Do konce června bude zajištěná KHS a rozpočet na MRK 
 Osobně zajistí možnosti SPK a KZN na rok 2025 
 Kontaktuje paní Hanušovou ohledně pořádání KBS 

 
 
Místopředseda KCHJ ČR – Ing. Jan Bušta 
 

 Komunikace se zahraničím a WUT 
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 Předání agendy a klubového majetku s Ing. MVDr. Veronikou Chrpovou Ph.D. 
 Informoval o komunikaci s firmou Genomie – zajištění stánku na KV Konopiště 

 
Jednatel KCHJ ČR – Ing.  Radek Halada 

 Proběhla komunikace s ostatními kluby norníků o kampani proti navrhované změně 
zákona o myslivosti a zákazu norování  

 Připravují se podklady k odeslání vybraným poslancům s informováním o nutnosti 
zachování norování jako povoleného způsobu lovu 

 Přijal zálohu 50.000,- Kč na Klubovou výstavu v Konopišti 
 

Hlavní poradkyně chovu KCHJ ČR – Bc. Markéta Chodilová 
 Informovala o přípravě výstavy v Jevíčku a o ceně za pronájem areálu 12.500,- Kč 
 Informovala o potřebě doplnění účetní uzávěrky na rejstříkový soud 
 Informovala o situaci, kdy jsou ze strany Plemenné knihy – paní Stodolové, špatně 

vystavovány Certifikáty do pracovní třídy pro standardy. Dochází k vystavování 
Certifikátů na základě zkoušky z povrchu (LZ, BZ, aj. a ne na základě zkoušky z 
norování (ZN). Upozornění na tyto chyby bylo zasláno předsedovi ČMKJ p. 
Smékalovi. 

 Informovala o nutnosti řešit vydání rodokmenů pro odchovy Ch. stanice „z  
Mosteckého výsluní „ Štěňata mají 8 měsíců a chovatelka opakovaně žádá o 
vystavení rodokmenů. 

 Informovala o funkci, kterou nabízí systém DOGOFFICE, jedná se o párování 
plateb. Tuto službu nabízí pouze Fio Banka, z čeho vyplývá do budoucna zřejmě 
nutnost založit si nový účet u Fio banky, který by sloužil pro účel výstav. 

 
Výcvikář KCHJ ČR – Jiří Potyš 

 Informoval o přípravě PSP s p. Slukou 
 Příprava na složení výcvikové rady trvá 

 
Ekonom 

 Informovala o komunikaci s účetní paní Šarekovou, formě dokládání účetních 
dokladů a přípravě inventury drobného majetku 

 
IT – referent 

 Zřídil emailové adresy členům výboru 
 Byla obnovena inzerce na webu klubu 
 Informoval o nefunkčnosti databáze ve Windows 10 a 11 a hledání nového řešení 
 Zajistí podpisy GDPR 

 
 
Matrikářka 

 Prezentovala seznam nových zájemců o členství v klubu 
 

Tisková referentka 
 Prezentuje potřebnost vzájemné informovanosti o nákupech přesahující 2 000 Kč a 

cestovních nákladech klubu.  
 

Předseda kárné komise 
 Informoval o zápisu do spolkového rejstříku a nedostatcích z předchozího výboru 

klubu 
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2. Usnesení ze schůze výboru ze dne 15.5. 2024 

 
Bere na vědomí: 

1. Zprávy jednotlivých členů výboru 
 

Schvaluje: 
Výbor se věnoval otázce zápisu nového předsednictva a kontrolní komise do spolkového rejstříku. 
Uzavřel, že existuje vážné podezření, že předchozí předsednictvo a kontrolní komise mohly 
pochybit, když zanedbaly aktualizaci údajů ve spolkovém rejstříku a nenechaly včas zapsat změnu 
jednatele a člena kontrolní komise. Jde o závažný problém, který komplikuje zápis současného 
předsednictva a kontrolní komise do spolkového rejstříku a práci současného výboru. Problémy se 
spolkovým rejstříkem bude nezbytné co nejrychleji vyřešit. Výbor se jednomyslně usnesl, že podá 
podnět kontrolní komisi k důkladnému prošetření této věci. Podle sdělení kontrolní komise výbor 
případně podá podnět kárné komisi. 

jednohlasně schváleno 
 

Na Speciální výstavě v Jevíčku bude katalog k dispozici pouze na objednávku v Dogoffice. Cena je 
stanovena na 50,- Kč. Zdarma bude katalog pouze online v PDF formátu ke stažení z webu klubu 
ráno v den výstavy – toto opatření bude zatím jen pro výstavu v Jevíčku. Důvodem tohoto opatření 
jsou vysoké náklady na tisk katalogu (Konopiště 26 768,- Kč). 
 
6 pro, Ing. Jan Bušta, Eliška Boječková, Dušan Salač, Tomáš Fančovič, Radek Halada, Pavla 
Holcman 
3 proti, Bc. Markéta Chodilová, Kateřina Klocová, Tomáš Potyš 

schváleno 
Pro potřeby výstavy dokoupení vybavení: 

- posuzovací stolek – 2 ks,  
- set – stůl a 2 lavice – 5 setů 
- stan  - 5 ks 

jednohlasně schváleno 
Schválení nových členů: 
Potyšová Fišerová Michaela MDDr. 
Ing.František Štursa 
Pavel Šebek 
Romana Klevarová 
Janský Jan 
Navrátilová Gabriela 
Šustr Jan  
Petr Škacha 
Haltuf Luboš 
Pilcová Kateřina 
Bartoš Tomáš 
Matasová Klára 

Palová Jana 
Siegelová Veronika 
Hybšman Jiří 
Belžík Michal 
Dvořáková Michaela 
Jaserovský Karel ml. 
Loun Michal  
Šeba Jakub Ing. 
Simona Marková 
Jana Schauerová 
Jungmann Zdeněk 
Buček Miloslav 

         jednohlasně schváleno 
 
Ukládá: jednotlivým členům výboru úkoly plynoucí z jejich zpráv výše uvedených 
 
 
Konopiště 8.9.2024   

Zapsal: Ing. Radek Halada 


